

# 聖堂報告

## 基督聖體聖血節

02/06/2024

1. 2024-2026 年度聖堂「成人慕道及再慕道班」及「兒童主日學」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：

1.1 聖堂網站下載 [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org)

1.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：

電話：2359-4407 傳真：2780-3285

2. 聖堂現正招募一群熱心、有活力的 2024-2025 年度中、英文主日學導師培育兒童信仰成長，要對小朋友有愛心、有耐性及服務的教友；有興趣服務天主及弟兄姊妹人士，歡迎成為我們的一份子，為主福傳作見證。有興趣者請向本堂辦事處報名。

3. 聖依納爵堂為方便教友接收「本堂發出最新特別信息」，設有「本堂手機 whatsapp 群組」。登記步驟如下：

3.1 確保手機已安裝 whatsapp 裝置

3.2 用手機撥打“68 9414 83”。

3.3 接通後掛線即可。

**注意：**此「手機群組」只供本堂發放信息，不作任何回覆服務。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**The Most Holy Body and Blood of Christ**  
**2<sup>nd</sup> June 2024**

1. We are now inviting applications for the 2024-26 Chinese Catechism and Laity Formation class, as well as the Chinese and English Sunday Schools. Interested parties can obtain the application forms through the following methods:
  - a. Download the forms from the chapel's website: [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org) or
  - b. Contact the chapel office by Phone: (852) 2359-4407 or Fax: (852) 2780-3285 to request the forms be mailed to you.
  
2. The chapel is now recruiting teachers for both the Chinese and English Sunday Schools of the 2024/25 school year. Invitations are now extended to those who care about and have patience with kids to join us for this blessing activity. Those interested may register at the Chapel Office after mass.
  
3. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via Whatsapp to deliver urgent and special information to parishioners. Those who are interested in receiving such information may follow the steps below to register:
  - a. Install Whatsapp onto your mobile phone
  - b. Call 6894-1483 with your phone
  - c. Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only, no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.